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Sluttrapport fra arbeidsgruppen for utredning av tunnel mellom Garten og
Storfos na

Vedlegg:
1 Sluttrapport fra arbeidsgruppen for prosjektet

Sakens bakgrunn og innhold

På bakgrunn av initiativ fra enkeltpersoner og fra lokalt næringsliv ble det , i mars 2006 ,
politisk oppnevnt en arbeidsgruppe som fikk i mandat å utrede mulighete n for å bygge en
tunnel mellom fastlandet og Storfosna.
Arbeidsgruppen som ble oppne vnt var Hans Kristian Norset ( leder ), Karen Grinnen ,
Mikal Tyskø , Bjørnar Grøntvedt og Sigvald P ettersen . Odd Moldestad fra Sør - Trøndelag
fylkeskommune har senere tiltrådt gruppen.
Jon Foss fra a dministrasjonen har vært gruppens sekretær .

Kommunestyret gav i møte 16.03.2006 arbeidsgruppen følgende mandat:

� Arbeidsgruppen skal gjennomføre nødvendig forarbeid som er tilstrekkelig for at Ørland
kommune (ØK) og Sør - Trøndelag f y lkeskommune (STFK) skal kunne ta stilling til om
prosjektet skal gjennomføres.

� Prosjektet forutsettes finansiert med midler som STFK frigjør ved nedleggelse av fergesambandet
Garten - Storfosna, og midler som ØK frigjør som følge av flytting av barnetrinne t på Storfosna
til fastlandet, samt bompenger fra brukerne..

� Arbeidsgruppen må etter beste evne forankre prosjektet opp mot brukerne og da spesielt følge opp
dette med informasjon til de fastboende.

� Arbeidsgruppen skal arbeide med prosjektet til og med gj ennomføring av anbudsrunde for
anleggsarbeidene med påfølgende evaluering for deretter å overlevere prosjektet til Ørland
kommune.

� Arbeidsgruppen skal dokumentere hvordan prosjekte t skal realiseres med tanke på finansiering
av drift - og investeringskostnad er.

� STFK skal være byggherre og eier av tunnelen.
� Arbeidsgruppen skal utføre sitt oppdrag innenfor de rammer som gis av kommunestyret med

tillegg av de midler arbeidsgruppen selv fremskaffer via næringsliv eller andre.
� Arbeidet forutsettes gjennomført s å raskt som mulig, da det er ØK’s administrasjon som innehar

sekretariatsfunksjonen for arbeidsgruppen må fremdriften også tilpasses dennes kapasitet.
� Kommunestyre forutsetter at gruppens arbeid skjer i nært samarbeid med STFK .
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� Kommunestyret forutsetter a t arbeidsgruppen blir representert i det videre arbeid når/hvis dette
overtas av STFK for gjennomføring av prosjektet.

I etterkant av kommunestyrevedtaket som gjaldt arbeidsgruppens mandat, har Sør -
Trøndelag fylkeskommune gitt følgende føringer for slu ttføring av prosjektet som avviker
noe fra kommunestyrets forutsetninger:

• Det skal gjennomføres en 3. partskontroll av prosjektet i regi av Statens Vegvesen før
fylkestinget tar stilling til det videre arbeidet med prosjektet.

• Saken skal behandles i fylke stinget før den sendes ut på anbud.
• Utarbeidelse av anbudsdokumenter og gjennomføring av anbudskonkurransen skal skje

i regi av regi av fylkeskommunen.

Mandatet for utredningsarbeidet er svært omfattende og det er pr i dag brukt litt i
overkant av 6 mill ioner kroner til arbeidet. Arbeidsgruppens svar er nå ferdig og legges
fram for kommunestyret med følgende anbefaling:

Arbeidsgruppens tilrådning til finansiering av investeringskostnadene og det
videre arbeidet med prosjektet.
Arbeidsgruppen tilrår at pr osjektet finansieres med ved bruk av de to finansieringskildene som pr i
dag er å betrakte som avklarte finansieringsmuligheter.
STFK - Fergetilskudd
kr 6.270.000 kapitalisert over 30 år med 5% rente 96 mill
Bompengerforutsetter 20% rabatt på 70 % av trafikantene 117 mill
Sum 213 mill

Arbeidsgruppen har gjennom sitt arbeid vist at det ligger et stort potensiale i forhold til finansiering
i kilder som pr i dag ikke er å betrakte som reelle i forhold til dette prosjektet.
Med henvisning t il hva som er praksis ved realisering av tilsvarende prosjekter i andre fylker vil
arbeidsgruppen oppfordre politikerne i Ørland om å tilstrebe at Sør Trøndelag Fylkeskommune
benytter seg av disse mulighetene til styrking prosjektets finansielle robusthet. Om det i ettertid
skulle vise seg at det ikke ville være behov for disse midlene i en slik sammenheng at de da kommer
brukerne av sambandet til gode i form av større rabattering enn de 20% som så langt er foreslått.

Med dette som bakgrunn tilrår arbeidsg ruppen at prosjektet oversendes Sør -
Trøndelag f ylkeskommune til tredjepartskontroll i forhold til tekniske
løsninger, kostnader og finansiering.

Administrasjonens vurdering
Den nedsatte arbeidsgruppen s utredning om tunnel mellom Storfosna og fastlande t er
etter administrasjonens vurdering et godt dokument for det videre arbeid med prosjektet.

Som utgangspunkt var det opprinnelig planlagt at prosjektet skulle ha 3 finansielle bein å
stå på; bruk av ferjetilskuddet, brukerbetaling i form av bompenger og tilskudd fra
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Ørland kommune. Som det går fram av rapportens konklusjon og anbefaling er
kommunens bidrag ikke nødvendig for å fullfinansiere prosjektet.

Administrasjonen vil likevel gjøre oppmerksom på at det på bakgrunn av forutsetninger
lag t i prosjek tet, ved realisering vil kreves noe økonomisk innsats fra Ørland kommune.

Dette gjelder:

1. Brannberedskap
Brannberedskapen i tunnelen vil være kommunens ansvar , og gjennom notat fra
brannsjefen er det anslått at det vil være påkrevet med investeringer på ca 1,5 mill
kroner og det må påregnes en årlig driftsutgift på kr 25.000.

2. Kommunal vannledning
Kommunestyret fattet i egen sak i august i år vedtak om at dersom tunnelen blir
realisert skal kommunen legge den nye planlagte vannledningen fra fast landet og
over til Storfosna, i tunnelen. For dette skal kommunen årlig betale kr 250.000.

3. Flytting av steinmasser
Tilgjengelige steinmasser er i rapporten anslått til 220.000 kbm. I rapporten legges
det til grunn at denne steinmassen skal legges i deponier ved tunnelinnslagene og
at borttransport er forutsatt dekket av Ørland kommune. Ved kom munestyrets
vedtak 24.mars i år ble det fattet vedtak om at kommune n stiller seg positiv til
en søknad fra Grøntvedt Pelagic AS om å overt a ca 170.000 kbm a v disse
steinmassene vederlagsfritt. Forutsetningen er at selskapet selv dekker kostnadene
med transport.
Den resterende mengden steinmasse, ca 50.000 kbm, er forutsatt skal nyttes til
oppfylling i Brekstadbukta. Lagt til grunn en transport - og deponi kostnad på kr 50
pr kbm, vil dette representere en kostnad for kommunen på ca 2,5 mill kroner. I
Brekstadbu kta vil denne steinmassen bety et oppfylt areal på ca 20 mål.

Rådmannens innstilling

1. Kommunestyret tar arbeidsgruppens sluttrapport , datert 10.1 1.2011, om tunnel
mellom Garten og Storfosna , til etterretning.

2. Sluttrapporten oversendes Sør - Trøndelag fylkeskommune for videre håndtering


